
Toen aids begin jaren 80 in opkomst was is door een rechter verboden om een test te laten doen bij 
binnenkomst in Nederland.
Nu op de proppen komen met een testbewijs voor covid-19 zou een achterlijk besluit zijn.
De bewijzen dat een inenting werkt is volstrekt onbekend en onduidelijk, hieraan een testbewijs 
koppelen is sowieso prematuur en bovendien ten alle tijde verwerpelijk.
Al zou het  over een aantal jaren wel een werking hebben zonder negatieve gevolgen dat is een 
testbewijs nog alleen maar een testbewijs zonder verdere konsekwenties. Ik vraag mij af over ook 
een testbewijs komt voor de reeds bestaande middelen waarvan men het nodig vind om deze niet in 
te zetten.




